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Protokoll 
Styrelsemöte 4, 2019 

Region Väst 
 

Härsjönäs lägergård 
Lördag 27 april 2019, kl. 11.00-15.00  

 

 

Deltagande 

Jenny Pelli X Anders Hedman X Malin Olin X 

Hans Rengman X Mattias Strandberg   X Karin Meyer  

Dag Bränfeldt  Alma Melitshenko X 

 

Verksamhetsledare (adjungerad) 
Anna Haglund t.o.m pkt 4.6.4 

 

 

4.1 Öppnande av mötet 

  Ordförande Jenny hälsade alla välkomna till Härsjönäs lägergård och öppnade mötet 

 

4.2 Godkännande av dagordning 

 Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen 

 

4.3 Val av justerare 

  Styrelsen beslutade att välja Alma Melitshenko till justerare 

 

4.4  Protokoll 

  Styrelsen beslutade att godkänna protokoll nr 2 190223 och lägga det till handlingarna. 

 

4.5 Rapportering 

4.5.1  Ekonomisk lägesrapport  

 Kassör/Malin rapporterade om det ekonomiska läget. Det har gått kort tid på 

verksamhetsåret och inget som idag avviker från budget på årsbasis. 
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4.5.2  VL rapport 

  VL/Anna rapporterade från verksamheten och lyfte fram följande aktiviteter: 

• Lokalavdelning Angereds namnändring är nu klar. De heter numera LA 

Göteborg-Lärjedalen 

• Skogsmulle i förskolan kommer att hållas 6 & 21 maj på Härsjönäs. 

• Inspirationsdag vandring 11/5 – Sjuhärad anordnar. 

• Ung-verksamhet 2/6 - Hisingen anordnar. 

• Grenledarkväll 3/4 var mycket bra och inspirerande. 

• WAOW (Workshop Art Of Welcoming) som var en programpunkt på 

regionsstämman kommer LA Vänersborg att testa med start i styrelsen. Roligt 

att det gett ett positivt gensvar.   

• LA St Kornö har kontaktat regionen för hjälp att införa friluftsakademins 

styrdokument. VL-Anna har träffat LA för att lägga upp arbetet. 

• VL/Anna och Ordf/Jenny deltog i Studiefrämjandets årsmöte i distrikt väst.  

Studiefrämjandet är i en omorganisation. Det kommer inte att påverka det 

samarbete regionen har med Studiefrämjandet.   

 

4.5.3  Rapport Härsjönäsföreningen 

 Punkten bordlades till kommande styrelsemöte då vår representant Karin inte var 

närvarande. 

 

4.6 Beslut 
4.6.1  Nomineringar utvecklingsgrupper 

 Följande ledare är föreslagna av Riks till utvecklingsgrupper inom Friluftsakademin 

utifrån regionens nomineringar. De är valda på 3 år om inget annat anges. 

• Skogsmulle och skogens värld: Katarina Knutsson, 1år 

• Vildmarksäventyr: Jenny Pelli 

• Ung: Vakant 

• Snö utför: Andreas Pfister 

• Kajak: Bosse Blom 

• MTB: Magnus Fredén 

• Långfärdsskridskor: Jan Insulander 

 

 Styrelsen beslutade att godkänna de föreslagna kandidaterna som representanter för 

region väst.  

4.6.2 Nomineringar kursledarutbildning 

  Följande ledare är nominerade till kursledarutbildning: 

• Magnus Patriksson, Mariestad lokalavdelning. Långfärdsskridskor. 

• Veronica Nordström, Sandsjöbacka lokalavdelning. Barn. 

• Malin Olin, Karlstad lokalavdelning. Kajak/Kanadensare/Långfärdsskridskor. 

  Styrelsen beslutade att godkänna alla nomineringar  
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4.6.3 Inkomna bidragsansökningar 

  Det har inkommit 5 st ansökningar om verksamhetsbidrag från LA. 

Lokalavdelning Verksamhetsutveckling BESLUT 

Lerum  Uppstart av låglandsvandring 2.000:- 

Lerum Vidareutveckling av MTB Avslag 

Centrala Göteborg  Lokal verksamhetsutveckling Avslag 

Mölnlycke Anläggande av MTB Teknikpark 5.000:- 

Kristinehamn Ledarutbildning Avslag 

 

 Ansökan från Lidköping har inkommit för sent och behandlas på nästa styrelsemöte. 

Regionens engagemang vid Läckö Kajakträff sker via någon form av deltagande.  

4.6.4 Utbildningsrutiner alpint – uppföljning protokoll 5, 2015    

 Vid styrelsemöte nr 5, 2015 beslutade Regionstyrelsen att ta ansvar för 

utbildningsteam Alpins verksamhet för verksamhetsåret. Där beslutades även att 

regionstyrelsen godkänner teamets föreslagna budget utan den annars tillkommande 

administrationsavgiften för det verksamhetsåret då all administration sker hos 

researrangörerna.  

 

 Styrelsen diskuterade utbildningsrutiner och ansvarstagande för teamets verksamhet 

framgent. Styrelsens uppfattning tas upp till diskussion på kommande möte med 

utbildningsteam alpint innan formellt beslut tas. 

4.6.5 Boka möte med utbildningsteamen  

  Onsdag 4 september kl. 18.00. Inbjudan skickas ut separat. 

 4.6.6 Boka möte med Alpint 

  Styrelsen föreslår ett par tider till teamet i maj/juni. 

 

 4.7 Kommande mötesdatum 

• Telefonmöte Fredag 14 juni, kl. 16.00-18.00 

• Styrelsehelg i mitten/slutet av augusti. Hans undersöker möjligheten att vara 

på St. Kornö. 

 

4.8 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor 

 

4.9 Protokollets delgivning 
  Styrelsen beslutade att protokollet kan delges i sin helhet 
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4.10 Mötets avslutande 

 Ordförande Jenny TACKADE alla deltagare för bra diskussioner och stort engagemang 

på dagens möte och avslutade detsamma. 

 

 

   

Vid protokollet:   

 

 

________________  

Anders Hedman 

Sekreterare  

 

________________   ________________  

Jenny Pelli   Alma Melitshenko 

Ordförande   Justerare 

 


